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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ SPOLEČNÉ PROGRAMOVÉ 

RADY 
 

 

ECON: Ekonomicko-správní fakulta   

Název programu1:   Veřejná ekonomika a správa (ESF N-VES, ESF B-VES) 

Typ: Bakalářský a navazující magisterský  

Předseda rady: Vladimír Hyánek                     

Počet studijních programů:2 

 

Datum zasedání programové rady: 14.9. 2022 

 

Účast 

Jméno Zařazení 

Vladimír Hyánek Garant studijního programu 

Robert Jahoda Akademický pracovník z daného programu 

Ivan Malý Akademický pracovník z daného programu 

Jiří Špalek Akademický pracovník z daného programu 

Tomáš Chlachula Zástupce studentů  

Viktor Novysedlák Zástupce zaměstnavatelů/absolventů 

  

  

* Doplňte řádky podle potřeby 

 

                                                           
1 V případě společné programové rady uveďte všechny související studijní programy 
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1. Popište podstatné a nepodstatné změny, ke kterým došlo v rámci studijního programu za poslední 

hodnocené období. (od poslední hodnoticí schůzky či od posledního projednaného záměru 

rozvoje). 

 

2. Popište, do jaké míry se podařilo naplnit stanovené cíle, a zhodnoťte plán rozvoje, který jste 

vypracovali během posledního hodnocení.  

 

3. Zhodnoťte uplynulý rok uskutečňování studijního programu. 

Například: přijímací řízení, studijní neúspěšnost, státní závěrečné zkoušky, internacionalizaci 

Komentář: 

Projednány byly pouze nepodstatné změny spojené se změnou rozsahu a garance některých předmětů. 

Rada tyto změny vzala na vědomí, změny jsou přílohou zápisu.  

Doc. Malý upozornil na potřebu změny kreditové hodnoty oborových předmětů ve smyslu postupného 

odstraňování předmětů ve formátu 2/0, s čímž byl vysloven obecný souhlas. Bylo konstatováno, že 

k tomuto určitě dojde se změnou společného fakultního základu. 

Komentář: 

Proběhla rekapitulace úkolů s tím, že přetrvává především potřeba shody na formách propagace 

oboru. Členové probrali průběh uplynulého roku, pozitivní i negativní tendence související především 

s post-covidovou dobou. 

Členové diskutovali potřebu zařazení předmětů metodologického typu a předmětů zaměřených na IT. 

Bylo rozhodnuto, že bude realizován průzkum potřeb a zájmu našich studentů v tomto směru (vedoucí 

KVE a předseda PR). 

Komentář: 

Členové PR zhodnotil výuku po dobu COVIDové pandemie, zejména tvorbu nových výukových online 

materiálů a problematiku aktivní participace studentů na výuce.   

Dalším bodem byla neuspokojivá poptávka po studiu našich oborů, která v některých případech 

pramení i z komplikovaného systému přijímacího řízení. Členové PR se shodli na podpoře chystaného 

projektu jednotné přihlášky. A konečně byla projednána dosavadní jednání s partnerskými fakultami 

(FSPS, PdF) ohledně problémů spojených se sdruženými studii. 

Opětovně byla diskutována byla i problematika praxí na Bc i NMgr stupni a předseda PR byl pověřen 

dalšími kroky ve smyslu koncepčnějšího rozvoje oborových praxí. 
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4. Formulujte další doporučení pro budoucí rozvoj studijního programu (v bodech či shrnujícím 

slovním komentářem). 

Cíl rozvoje studijního 

programu 
Opatření vedoucí k cíli 

Implementace opatření 

(rok nebo cyklus) 

Propagace double-degree 

studia. 

Návrhy předloží Vladimír 

Hyánek a Robert Jahoda 

Červen 2023 

Užší propojení výuky se 

studentskými praxemi. 

Budou realizovány změny v 

orientačním týdnu ve smyslu 

podrobných informací (guide) 

ohledně průběhu praxí 

(odpovědnost: Vladimír Hyánek, 

Mirka Wildmannová) 

Září 2023 

Přenesení know-how z online 

výuky do prezenční výuky 
Předseda PR udělá anketu mezi 

členy KVE: využili jsme nějak 

zkušeností z covidového období? 

Je něco, co přetrvalo a pořád to 

využíváme? 

Září 2023 

Identifikovat, co studenti od 

praxí očekávají. 

Odpovědnost: Tomáš Chlachula Září 2023 

 

 

5. Prostor pro komentáře a postřehy nad rámec výše uvedených témat. 

Diskutována byla internacionalizace studia a perspektivy a přínosy rozšíření angličtiny jako 

vyučovacího jazyka. V tomto směru panovala mezi členy PR shoda. 

Shodli jsme se, že kvalita mgr. SZZ se spíše zlepšuje, ale nemáme zcela pod kontrolou kvalitu bc. prací 

– zatím nemáme řešení; chce to patrně stejnou péči, jako mají diplomky. Bude probráno na výjezdním 

zasedání KVE.  

U externích vedoucích BP/DP: musíme pohlídat kvalitu (zvážit interního konzultanta z KVE). 

Vysloven souhlas, že bychom se Tezí měli zúčastňovat všichni učitelé, resp. častěji. Nabídneme také 

bakalářům možnost účastnit se prezentací Tezí a DIS1/BAS.1 

Komentář: 

V rámci KVE musíme probrat sběr zkušenosti studentů z praxí. A to jak od studentů, tak od 

„zaměstnavatelů“. Probrat možnost uspořádat ad hoc seminář i s těmi institucemi. KVE se musí 

shodnout na strategii propagace studia našich oborů na středních školách, ideálně v rámci výjezdního 

zasedání. na stejném fóru prodiskutovat možnosti využití Touch Econ a potenciálu soutěží pro SŠ. 

Komentář: 
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Příloha 1 

Soupis nepodstatných změn (změna rozsahu a počtu kreditů) 

 

 

 

 

 

  

Kód Název Garant Ukončení Rozsah Kreditů Semestr Profilace

ESF:MPV_EKBY Ekonomika bydlení D. Špalková zk 1/1/0 půlsemestrální kurz. 4 2 -

ESF:MPV_EKKU Ekonomika kultury F. Svoboda zk 2/1/0 5 1 -

ESF:MPV_EKSP Ekonomika sportu M. Pavlík zk 2/1/0 5 2 -

ESF:MPV_EKVZ Ekonomika vzdělávání G. Vaceková zk 2/0/0 5 2 -

ESF:MPV_EZTI Ekonomika životního prostředí a technické infrastruktury J. Soukopová zk 1/1/0 půlsemestrální kurz. 4 2 -

ESF:MPV_PTPZ Labour Market and Employment Policy M. Guzi zk 0/2/0 5 2 -

28

Kód Název Garant Ukončení Rozsah Kreditů Semestr Profilace

ESF:MKV_EKBY Ekonomika bydlení D. Špalková zk 26/0/0 tutoriál 12 hodin. 4 2 -

ESF:MKV_EKKU Ekonomika kultury F. Svoboda zk 26/0/0 tutoriál 12 hodin. 5 1 -

ESF:MKV_EKSP Ekonomika sportu M. Pavlík zk 26/0/0 tutoriál 12 hodin. 5 2 -

ESF:MKV_ESZS Ekonomika sociálního zabezpečení a služeb M. Wildmannová zk blokově - 12 hodin 5 2 -

ESF:MKV_EZTI Ekonomika životního prostředí a technické infrastruktury J. Soukopová zk 26/0/0 tutoriál 12 hodin. 4 2 -

23

ESF:BPF_FIU1 Finanční účetnictví 1 E. Hýblová zk 2/2/0 8 - P

ESF:BPV_ZVFS Základy veřejných financí a veřejné správy R. Jahoda zk 2/2/0 8 P P

16

ESF:BPF_FIRI Finanční řízení Š. Lyócsa zk 2/2/0 6 - PV

ESF:BPF_OSFI Osobní finance G. Oškrdalová zk 2/2/0 8 - PV

ESF:BPV_MVVS Marketing, fundraising a komunikace v neziskovém sektoru S. Škarabelová zk 2/2/0 6 - PV

20

Členové PR byli informováni ze strany vedoucího KVE o procesu diskuse změn Společného fakultního 

základu u bc studia. 


